Appendix附錄
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Purchase Form
消防裝置及設備證書（FS251）
購買表格
[bookmark: _GoBack]
Please produce the original copy of this form to FSD staff upon payment for purchasing FS251.
請於支付購買FS251費用時，將本表格正本交予消防處職員。
	*I/We hereby purchase the following number of book(s) of FS251
本人/本公司現購買以下數量的FS251

________________Book(s) / 本
*Delete where inappropriate / 删去不適用者

	FSD/RFSIC No. 消防處/消防裝置承辦商註冊號碼 :
							

	Company Name (if the RFSIC is registered under a company or firm)
公司名稱 (如消防裝置承辦商以公司或商號名義註冊) :
																			

	I confirm that the information provided above is true and correct. I also understand that the information will be used to facilitate my purchase of FS251 only. 
本人確認上述資料正確無誤。本人明白上述資料將作本人購買FS251之用。
Authorized Signature and Name 
獲授權人的簽署及姓名:  _____________________ (Name姓名:						)

Company Chop(if the RFSIC is registered under a company or firm)
公司印鑑 (如消防裝置承辦商以公司或商號名義註冊):



Date日期:					 

	Serial No. (For official use only):	  



For enquiries on the use of this form, please contact the FSD on 2733 7617 or by email at lcpolic2@hkfsd.gov.hk
關於本表格的任何查詢，可致電2733 7617或電郵至lcpolic2@hkfsd.gov.hk與消防處聯絡。
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